
 1

PROTOKÓŁ  NR  XXVIII/08 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  18 grudnia  2008 roku 

 
 
Zgodnie z art. . 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z  2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.)  na wniosek Burmistrza Miasta  
Kostrzyna nad Odrą  - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zwołał                 
XXVIII sesję Rady Miasta. 

 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 14 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
W sesji udział wzięli Radni Rady Miasta : 
 

1. Ryszard Andrys, 
2. Aleksandra Bajor, 
3. Adam Bogdański, 
4. Bożena Gęzikiewicz, 
5. Mieczysław Jaszcz, 
6. Michał Kunt, 
7. Stefania Martynowicz, 
8. Maria Nowakowska, 
9. Jerzy Sak, 
10. Bogusław Samosionek, 
11. Piotr Tadla 
12. Marek Tatarewicz, 
13. Krzysztof Wojtala, 
14. Antoni Żołna, 

 
Ponadto w Sesji Rady Miasta udział wzięli:  
 
1. Andrzej Kunt    - Burmistrz Miasta, 
2. Zbigniew Biedulski   - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. Leszek Statkiewicz    - Prezes KTBS, 
4. Olgierd Kłaptocz   - Prezes MZK, 
5. Zdzisław Garczarek   - Dyrektor KCK, 
6. Janina Rapacz    - Skarbnik Miasta, 
7. Marzena Brenk-Sułkowska  - Naczelnik Wydz. OKiO, 
8. Anna Wasielak    - Naczelnik Wydz. GKiL 
9. Agnieszka Żurawska-Tatała  - Kierownik BIE, 
10. Zbigniew Jakubowski   - Kierownik Referatu IR 
11. Andrzej Ksokowski    - radca prawny Urzędu Miasta, 
 
 
 



 2

Proponowany porządek obrad : 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Miasta Kostrzyn nad Odrą z Powiatem 

Gorzowskim w zakresie budowy Regionalnego Centrum Edukacji 
Ponadgimnazjalnej  w Kostrzynie nad Odrą. 

 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 17.50 dokonał 
otwarcia obrad sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób 
Niepełnosprawnych oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Przewodniczący Rady oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych  decyzji i uchwał. 
 
W związku  tym, iż nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad sesji – 
Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.  
 
Ad. 1 - Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Miasta Kostrzyn nad Odrą z 
Powiatem Gorzowskim w zakresie budowy Regionalnego Centrum Edukacji 
Ponadgimnazjalnej  w Kostrzynie nad Odrą 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przypomniał, iż na poprzedniej sesji wyjaśniał, iż Miasto 
Kostrzyn nie może współfinansować opracowanej dokumentacji na budowę szkoły 
ponadgimnazjalnej ze względów formalno-prawnych wynikających z obowiązującej 
uchwały i zawartego porozumienia, w których był zapis mówiący o 
współfinansowaniu tylko realizacji tej inwestycji. Natomiast w przedłożonym 
projekcie zaproponowaną zmianę polegającą na współfinansowaniu nie tylko 
realizacji, a także  przygotowania projektu w wysokości 50% jego wartości. Burmistrz 
poinformował, iż zespół osób z Powiatu i Kostrzyna przygotował nowy projekt 
porozumienia, który został radnym przedłożony z projektem uchwały. Burmistrz 
stwierdził, iż po podjęciu proponowanej uchwały i porozumienia, będzie możliwość 
poniesienia 50% kosztów opracowania dokumentacji. 
 
Radny P. Tadla zwrócił uwagę, że w §1 ust. 3 porozumienia wyszczególniono etapy 
realizacji inwestycji bez określenia terminów, co zdaniem Radnego powinno być ujęte 
w porozumieniu, a nie tylko w umowie. 
 
Naczelnik Wydz. GPiOI Pani M. Kraszewska wyjaśniła, iż dopiero po rozstrzygnięciu  
konkursu i podpisaniu umowy z władzą wdrażającą będzie można przystąpić do 
kolejnego etapu. Obecnie został rozstrzygnięty przetarg na opracowanie dokumentacji 
technicznej i wykonawczej. W pierwszej kolejności została wystawiona faktura za 
dokumentację techniczną, a w następnej kolejności po uzyskaniu pozytywnej decyzji o 
przyznaniu środków unijnych będzie realizowana dalsza część umowy, czyli 
dokumentacja wykonawcza. Pani Naczelnik poinformowała, iż przedłożone 
porozumienie będzie obowiązywało do końca 2009 r., co oznacza, że do tego czasu 
będzie można występować o środki pomocowe. 
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Burmistrz Miasta A. Kunt uzupełnił wypowiedź Pani Naczelnik, przedstawiając treść 
pkt. 1 § 7, który brzmi : „W przypadku braku uzyskania dotacji z Funduszy 
Strukturalnych do końca 2009 r. Strony zgodnie postanowią o kontynuacji budowy na 
zasadach określonych odrębnym porozumieniem”, który określa, że budowa będzie 
realizowana, ale na innych zasadach  i dlatego konieczne będzie wspólne określenie 
inżynierii finansowej tej inwestycji.  
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż radni otrzymali harmonogram ogłaszania konkursów 
oraz kolejność etapów oceny wniosku, a więc ten projekt będzie realizowany w 
ramach  priorytetu rozwój i modernizacja infrastruktury społecznej. Zgodnie z tym 
harmonogramem decyzja o przyznaniu środków ma być podjęta w lipcu, bądź 
październiku 2009 r., w związku z tym należałoby określić termin realizacji kolejnego 
etapu. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że należy wziąć pod uwagę to, rozstrzygniecie 
konkursu może nastąpić już w miesiącu styczniu 2009 r. Burmistrz stwierdził, iż 
podpisanie umowy z władzą wdrażającą może nastąpić dopiero po zatwierdzeniu 
przyznania środków, co z reguły odbywa się nawet kilka miesięcy od podjętej decyzji, 
a więc ten termin może być odległy, jeśli konkurs byłby rozstrzygnięty np. w miesiącu 
lipcu.  
 
Radny P. Tadla stwierdził, że nie chciałby, aby po rozstrzygnięciu konkursu i 
podpisaniu umowy, termin rozpoczęcia kolejnego etapu był przesuwany w czasie, 
dlatego, że nie został wcześniej określony. 
 
Naczelnik Wydz. GPiOI Pani M. Karaszewska zapewniła, że we wniosku składanym o 
dofinansowanie zostały określone wstępne etapy realizacji tego projektu, które będą 
aktualizowane w zależności od terminu w jakim wniosek będzie rozstrzygnięty. Pani 
Naczelnik poinformowała, iż na dzień dzisiejszy przyjęto realizację tej inwestycji na 
lata 2008-2010. W inżynierii finansowej określono, że w 2008 r. będą poniesione 
środki na opracowaną dokumentację budowlaną, w roku 2009 będą wydatkowane 
środki na inwestycję w wysokości 9.673.650 zł i w kolejnym roku ta sama kwota. 
Dodała, iż we wniosku są określone ramy czasowe realizacji tego projektu, a więc 
Powiat ma obowiązek wywiązać się z tych terminów i odpowiada za rozliczenie 
finansowe z władzą wdrażającą, bo jeśli się z tego nie wywiąże, to zobowiązany jest 
do zwrotu przyznanych środków. Pani Naczelnik wyjaśniła, że miasto Kostrzyn 
występuje we wniosku, jako współbeneficjent, a więc nie mamy wpływu na określanie 
terminów poszczególnych etapów. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił uwagę na zapis § 6 pkt. 3, który brzmi : „W 
przypadku zaprzestania działalności szkoły lub zmiany funkcji obiektu, wydatki 
ponoszone przez Miasto Kostrzyn od 1999 r. podlegają zwrotowi przez Powiat 
Gorzowski lub jego następcę prawnego”, co również jest zabezpieczeniem dla Miasta 
Kostrzyn, gdyby Powiat np. zamierzał sprzedać obiekt lub zmienić jego 
przeznaczenie. 
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Radna S. Martynowicz odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza, wyraziła 
zaniepokojenie faktem, że bierze się pod uwagę możliwość zmiany funkcji 
użytkowania tego obiektu. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż taki zapis jest wynikiem zachowania 
ostrożności, dlatego konieczne jest zabezpieczenie się na każdą ewentualność.  
 
W związku z tym, iż dyskusja nad projektem uchwały została zakończona – 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach – 14 głosami „za”– 
podjęła Uchwałę Nr XXVIII/218/08,  która stanowi załącznik nr  1 do protokołu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXVIII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 18.10. 
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
 
 


